
Fra: Chris Nord <Chris_Nord@hotmail.com> 
Sendt: fredag 16. juni 2017 15.27 
Til: Monika Soltveit Gabrielli 
Emne: SV: Treningstider til hausten 
 

Hei Monika, 
 
For tiden har det vært begrenset aktivitet i volleyballgruppen. Vi holder treningene i gang, 
men det er mindre med folk på treningene nå enn før.  
Vi ligger nå på 7-8 på trening mot dobbelt så mange sist vi snakket. Vi har planer om å 
gjennomføre et spillermøte for å få klarhet i om det er noe vi kan gjøre for å legge bedre 
tilrette eller forandre på treningene. Derav ser vi på muligheten om treningstidene kan 
forandres og hjelpe til bedre oppmøte. Jeg tror vi trenger å gjennomføre spillermøte for å se 
på alternativene, så gir jeg deg en tilbakemelding etter møte. 
 
Mvh 
 
Christian Nordås 
92492082 
 

 
Fra: Monika Soltveit Gabrielli <monika.gabrielli@radoy.kommune.no> 
Sendt: 14. juni 2017 11:11 
Til: 'chris_nord@hotmail.com' 
Emne: Treningstider til hausten  
  
Hei 
Har de bestemt dykk for kva treningstider de vil ha til hausten? 
  
Beste helsing 
 
Monika Soltveit Gabrielli 
Konsulent, kultur- og sørvistorget 
Radøyvegen 1690 
5936 MANGER 
www.radoy.kommune.no 
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Formanskapet i Radøy kommune vedtok 15.09.2015 "Felles avfallsplan småbåthamner 

Radøy kommune". Planen er forankra i forskrift om avgrensning av forureining ... 
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